
 

 

Til Folketingets Lovsekretariat 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål S 118 af 4. september 2015, indleveret af Nick Hække-
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Spørgsmål 

Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt, at Falck ikke længere kan deltage i kulturelle 

og sociale begivenheder, da køretøjer alene må anvendes ved brandslukning, og vil mini-

steren sikre mulighed for, at den hidtidige praksis for deltagelse kan genoptages? 

 

Svar 

Nej, det mener jeg ikke. 

 

Der har været en lang tradition for, at brandbiler og andre udrykningskøretøjer bliver 

anvendt flere steder i landet ved sociale begivenheder til fremvisningsformål. Det er na-

turligvis ikke intentionen i registreringsafgiftsloven, at fremvisning eller demonstration af 

fx en brandbil skal udløse registreringsafgift. Det viser sig imidlertid, at der hersker uklar-

hed om reglerne på området, hvilket ikke er hensigtsmæssigt.  

 

Derfor har jeg bedt mit ministerium se på, hvordan det kan præciseres, at sådanne køretø-

jer kan fremvises, uden at det udløser registreringsafgift.  
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